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Zápisnica 

z riadnej konferencie Slovenského futbalového zväzu,  
ktorá sa konala dňa 24. februára 2023 v Poprade 

 
Riadna konferencia Slovenského futbalového zväzu, sídlo: Tomášikova 30C, Bratislava, IČO: 00687308 (ďalej 
len „SFZ“) bola výkonným výborom SFZ (ďalej len „VV SFZ”) stanovená na 24. februára 2023 v kongresových 
priestoroch Hotela AquaCity v  Poprade so začiatkom o 11:00 hod., aby prerokovala a rozhodla o záležitostiach 
uvedených v tomto programe zasadnutia: 
 
Program zasadnutia riadnej konferencie SFZ: 
 
1. Otvorenie (vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správy mandátovej komisie a príhovorov hostí)  
2. Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií konferencie  
3. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ  
4. Udeľovanie ocenení SFZ  
5. Správa kontrolóra SFZ za rok 2022  
6. Schvaľovanie návrhu na použitie finančných prostriedkov vo výške 2 mil. USD z investičného programu 

FIFA FORWARD a návrhu na vyčlenenie zdrojov vo výške 1.5 mil. eur, v rámci finančných prostriedkov z 
investičného programu UEFA HatTrick VI. na úhradu výdavkov na kúpu budovy trvalého sídla SFZ  

7. Schvaľovanie návrhu rozhodnutia o výške členského príspevku riadnych, pridružených a individuálnych 
členov SFZ a o spôsobe použitia členského na sezónu 2023/2024  

8. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ na rok 2023  
9. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023  
10. Schvaľovanie návrhu na výber audítora SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022  
11. Schvaľovanie návrhu na vylúčenie klubov, podľa čl. 26, ods. 1 písm. c) stanov SFZ z dôvodu riešenia nároku 

asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku členstva v SFZ  
12.  Schvaľovanie návrhu na vytvorenie obchodnej spoločnosti SFZ Event, s.r.o. so 100% majetkovou účasťou 

SFZ na organizáciu finálového turnaja ME 21 v roku 2025  
13. Schvaľovanie návrhu na zmenu rozhodnutia o výške členského príspevku a návrhu na spôsob použitia 

vybraného členského príspevku riadnych, pridružených a individuálnych členov SFZ 
14. Voľba predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania  
15. Voľba podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania  
16. Diskusia  
17. Informácia so uzneseniach prijatých konferenciou 
 
1. Otvorenie 
  
V úvode prezident SFZ p. Ján Kováčik privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že konferencia SFZ bola 
zvolaná v súlade s čl. 45 ods. 4 písm. a) Stanov SFZ. Prezident SFZ  privítal vážených hostí p. Antona Danka, 
primátora mesta Poprad, p. Lorenza Cavallari, zástupcu FIFA, p. Natáliu Nash, zástupkyňu Ministerstva školstva, 
vedy, výskumu a športu a p. Jozefa Klimenta zástupcu UEFA. 
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Prezident SFZ na začiatok požiadal prítomných, aby si uctili zosnulých futbalových činovníkov, ktorý nás opustili 
v minulom roku. 
 
Následne prezident SFZ poveril vedením konferencie I. viceprezidenta SFZ p. Richarda Havrillu, ktorý sa ujal 
slova.  
 
Prezident SFZ vyzval navrhnutého predsedu Mandátovej komisie p. Milana Vojteka o oznámenie počtu 
akreditovaných delegátov. 
 
Predseda Mandátovej komisie SFZ konštatoval, že po skontrolovaní prezenčných listín bolo na riadnu 
konferenciu SFZ pozvaných devätnásť (19) hostí, z ktorých bolo prítomných sedemnásť (17) hostí, čo 
predstavuje 89,5 %. Ďalej bolo pozvaných päťdesiatosem (58) delegátov za regionálne a oblastné futbalové 
zväzy, z ktorých bolo prítomných päťdesiatšesť (56) delegátov, čo predstavuje 96,6 %. Na riadnu konferenciu 
bolo pozvaných dvadsaťštyri (24) delegátov zastupujúcich profesionálny futbal, z ktorých bolo prítomných 
dvadsaťjeden (21) delegátov, čo predstavuje 87,5 % a päť (5) delegátov riadnych členov SFZ, z ktorých boli 
prítomní piati (5) delegáti, čo predstavuje 100 % účasť. Z celkového počtu osemdesiatsedem (87) delegátov s 
právom hlasovať bolo prítomných osemdesiatpäť (82) delegátov, čo predstavuje 94,3 % účasť.   
 
Na základe uvedeného predseda Mandátovej komisie SFZ skonštatoval, že riadna konferencia je 
uznášaniaschopná a uviedol, že súčasne sú prítomní aj traja (3) členovia Volebnej komisie SFZ, ktorá bude na 
dnešnej konferencii dohliadať a riadiť priebeh volieb a bez práva hlasovať  je prítomných štrnásť (14) členov VV 
SFZ.  
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Dankovi, primátorovi mesta Poprad, ktorý v úvode pozdravil a privítal 
prítomných v hokejovom meste. „Teší nás častá účasť SFZ v meste Poprad.“ Pán Danko týmto spôsobom 
požiadal, aby z konferencie SFZ vyšla výzva pre nekompetentné štátne orgány, aby sa venovali športu. Nakoľko 
samosprávy sú na pokraji krachu a práve samosprávy sú v súčasnosti podporovateľmi športu. Kým štát nebude 
viac podporovať šport, hlavne mládežnícky šport, budeme nad priepasťou. Mesto Poprad dotuje hokej, futbal, 
ženský basketbal a ženský volejbal. V meste Poprad máme 5 zimných štadiónov, 5 futbalových ihrísk, máme 
arénu a telocvične, kde sa hrá ligový basketbal a všetko platíme z mestského rozpočtu. Pokiaľ to takto pôjde 
ďalej nedokážeme ďalej dotovať šport, lebo sami nebudeme mať na chod mesta. Pán Danko poprial úspešnú 
konferenciu. 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Lorenzovi Cavallarimu, ktorého príhovor prekladá z angličtiny p. Martin Ivanko. 
Pán Cavallari, pozdravil pána prezidenta, generálneho sekretára, pána Klimenta, všetkých delegátov. „Na 
Slovensku nie som po prvýkrát. Prvýkrát som bol v Bratislave a následne v Banskej Bystrici na otvorení Domu 
futbalu a tentokrát som v krásnom Poprade . Je to moja tretia návšteva a počas nasledujúcej sa snáď dostanem 
do Košíc.“ Pán Cavallari odovzdal pozdravy od prezidenta FIFA Gianni Infantina, od generálnej sekretárky Fatma 
Samoura a pozdravil v mene celej organizácie FIFA. Pán Cavallari je nesmierne hrdý na spoluprácu ktorú máme 
so SFZ a všetkými oddeleniami. Ocenil program FIFA FORWARD, ktorým vieme nastaviť podporu pre rozvoj 
futbalu na Slovensku. Banská Bystrica a jej Dom futbalu je príklad podpory a spolupráci s FIFA. V aktuálnom 
období sme spustili nový cyklus FIFA FORWARD III. V konečnom dôsledku mi je nesmiernou cťou aký spôsobom 
sa vyvíja futbal na Slovensku. Pán Cavallari poďakoval prezidentovi SFZ a generálnemu sekretárovi SFZ za 
pohostinnosť a vyslovil prianie, že spolupráca medzi SFZ a FIFA bude pokračovať tak ako doteraz.  
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Predsedajúci odovzdal slovo p. Jozefovi Klimentovi, zástupcovi UEFA a bývalému generálnemu sekretárovi SFZ, 
ktorý poďakoval za slovo a na úvod uviedol, že je nesmierne rád byť opäť prítomný na konferencii SFZ 
a odovzdal pozdrav v mene prezidenta UEFA p. Aleksandra Čeferina, v mene generálneho sekretára Theodora 
Theodoridisa a riaditeľa divízie národných zväzov Zorana Lackovica. Pán Kliment pogratuloval k úspešnej 
kandidatúry ME U21 v roku 2025.  Myšlienka takejto kandidatúry by bola pred 10 rokmi myšlienkou na úrovni 
utópie. Organizovanie takého turnaja nie je jednoduché a nie každá krajina dokáže splniť jeho podmienky. 
Generálny sekretár by vedel povedať koľko strán mala prihláška a UEFA týmto prejavila SFZ rešpekt tým, že jej 
pridelila turnaj. Nesmierne ho teší toto zavŕšenie úsilia. Toto euro je pre Slovensko veľkým EUROm. Stále sa cíti 
byť súčasťou tejto futbalovej rodiny. Nedávno bol účastný na konferencií v Gruzínsku a aj táto krajina urobila 
veľký pokrok. UEFA týmto podporuje aj malé krajiny a ich futbalový rozvoj. Úspešná kandidatúra je len prvým 
krokom k úspešnému zvládnutiu tohto šampionátu.  
Žijeme v náročných časoch nielen na Slovensku a UEFA sa snaží pomáhať a dodržať všetky zaviazané finančné 
prostriedky.  
Pán Kliment poprial veľa pozitívnej energie a družnosti vo futbalovej komunite. Pán Kliment poprial úspešné 
výsledky všetkým reprezentáciám. 
 
2. Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií konferencie 
 
Na úvod tohto bodu programu predsedajúci požiadať predsedu Mandátovej komisie o informáciu, či sa zmenilo 
kvórum. Následne predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o správe Mandátovej komisie SFZ. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ berie na vedomie správu Mandátovej komisie SFZ.  
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 82 
Hlasovalo za: 82  
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Predsedajúci oznámil, že o návrhoch na schválenie pracovných komisií konferencie SFZ sa bude hlasovať 
verejným hlasovaním. Na schválenie navrhnutých členov pracovných komisií konferencie SFZ je podľa 
Rokovacieho poriadku SFZ potrebná jednoduchá väčšina hlasov prítomných delegátov.  
 
Ďalej informoval, že po dohode s navrhnutým predsedom Návrhovej komisie SFZ bude pri každom hlasovaní 
zobrazený návrh uznesenia, o ktorom bude konferencia SFZ hlasovať verejným hlasovaním, ak v priebehu bodu 
programu nebude tento návrh uznesenia zmenený. Predsedajúci požiadal predsedu Mandátovej komisie SFZ, 
aby v prípade, že dôjde k závažnej zmene kvóra túto skutočnosť oznámil priamo predsedajúcemu. Ďalej 
uviedol, že návrhy na členov pracovných komisií boli podané generálnym sekretárom SFZ, ÚLK a zástupcami 
regionálnych futbalových zväzov. 
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Za skrutátorov konferencie boli navrhnutí: p. Miroslav Richtárik (hlavný skrutátor), p. Milan Sládkovič, p. Pavol 
Páchnik, a p. Svetlana Liptáková.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu. 
 
Konferencia SFZ schvaľuje za hlavného skrutátora p. Miroslava Richtárika a za skrutátorov p. Milana Sládkoviča, 
p. Pavla Páchnika a p. Svetlanu Liptákovú. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 81 
Hlasovalo za: 81 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté.  
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: p. Dušan Sedlák, p. Štefan Korman a p. Peter Penov.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.  
 
Konferencia SFZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Dušana Sedláka, p. Štefana Kormana a p. Petra Penova. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 81 
Hlasovalo za: 81 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
  
Uznesenie bolo prijaté.  
  
Ďalším hlasovaním v rámci tohto bodu programu bolo schvaľovanie členov Mandátovej komisie SFZ. Za členov 
Mandátovej komisie SFZ boli navrhnutí: p. Ján Palenčár (BFZ), p. Vladimír Hracho (ZsFZ), p. Roman Horák (SsFZ),  
p. Jaroslav Švarc (VsFZ), p. Milan Vojtek (SFZ) a p. Štefan Laurinčík (ÚLK). Za predsedu navrhli navrhnutí členovia 
Mandátovej komisie SFZ p. Milana Vojteka.  
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.  
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Konferencia SFZ schvaľuje za predsedu Mandátovej komisie SFZ p. Milana Vojteka a za členov Mandátovej 
komisie SFZ p. Jána Palenčára (BFZ), p. Vladimíra Hracha (ZsFZ), p. Romana Horáka (SsFZ),  p. Jaroslava Švarca 
(VsFZ) a p. Štefana Laurinčíka (ÚLK). 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 81 
Hlasovalo za: 81 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté.  
 
Posledným hlasovaním tohto bodu programu bolo schvaľovanie členov návrhovej komisie SFZ. Za členov 
návrhovej komisie SFZ boli navrhnutí: Ľudovít Szabo (BFZ), p. Anton Laco (ZsFZ), p. Marián Petrok (SsFZ), p. Ján 
Džubák (VsFZ), p. Tomáš Fodrek (SFZ) a p. Karol Feranec (ÚLK). Za predsedu navrhli navrhnutí členovia 
návrhovej komisie SFZ p. Jána Džubáka. 
 
Predsedajúci vyzval delegátov na pripomienkovanie návrhu, resp. o jeho pozmeňujúce návrhy.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o návrhu.  
 
Konferencia SFZ schvaľuje za predsedu návrhovej komisie SFZ p. Jána Džubáka (VsFZ) a za členov návrhovej 
komisie p. Ľudovíta Szaboa (BFZ), p. Antona Laco (ZsFZ), p. Mariána Petroka (SsFZ), p. Tomáša Fodreka (SFZ) a 
p. Karola Feraneca (ÚLK). 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 81 
Hlasovalo za: 81 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté.  
 
3. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ 
 
Predsedajúci informoval prítomných delegátov, že VV SFZ na svojom zasadnutí odporučil delegátom 
konferencie schváliť návrh programu konferencie, ktorý bol zverejnený na webovom sídle SFZ. Zverejnený 
program bol administratívne vytvorený generálnym sekretárom SFZ na základe návrhov VV SFZ, delegátov, 
kontrolóra, členov orgánov SFZ, riadnych členov a pridružených členov, v zmysle čl. 45 ods. 1 stanov SFZ. 
Predsedajúci ďalej informoval, že do začatia konferencie nebol doručený návrh na doplnenie, resp. vypustenie 
bodov programu konferencie.  
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 



Strana 6 z 26 
 

Konferencia schvaľuje návrh programu Konferencie SFZ.  
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 82 
Hlasovalo za: 82 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0 
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené.  
 
Následne predsedajúci oboznámil prítomných delegátov s organizačnými pokynmi ohľadom prihlásenia sa do 
diskusie k jednotlivým bodom, pripomienkam, návrhom k formulácii záverov, aby tieto odovzdávali 
skrutátorom najneskôr do začatia bodu programu „Diskusia“. Prítomných oboznámil taktiež s časovým limitom 
prednesenia návrhu, diskusného príspevku alebo pripomienky. Ďalej uviedol, že v prípade predloženia 
pozmeňovacieho návrhu sa bude najprv hlasovať o pozmeňovacom návrhu a ak bude pozmeňovací návrh 
schválený, následne sa bude hlasovať o upravenom texte navrhovaného uznesenia. Ak pozmeňovací návrh 
nebude schválený, bude sa hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. Pozmeňujúci návrh musí byť 
predsedajúcemu predložený písomne a musí obsahovať pôvodný text a navrhovaný text uznesenia. 
Predsedajúci ďalej požiadal delegátov, aby počas hlasovania neopúšťali rokovaciu miestnosť a všetkých 
prítomných, aby si vypli mobilné telefóny alebo prepli do tichého režimu. 
 
4. Udeľovanie ocenení SFZ  
 
Predsedajúci na úvod tohto bodu programu predstavil laureátov zlatého odznaku SFZ pred jeho samotným 
slávnostným udelením.  
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Alexander Marczell, na ocenenie 
navrhnutý BFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského a bratislavského futbalu a pri príležitosti jeho 
významného životného jubilea – 75 rokov. Narodil sa v Dvorníkoch pri Hlohovci. Futbal hrával takmer 17 rokov 
za FK DAC Dunajská Streda a počas vojenskej prezenčnej služby za Duklu Vyškov. V roku 1977 začal pôsobiť ako 
rozhodca na úrovni okresných súťaží a dotiahol to až do I. SNL. Počas rozhodcovského pôsobenia pracoval aj 
ako funkcionár a člen viacerých odborných komisií. Bol členom komisie rozhodcov ObFZ Bratislava-mesto a 
ZsFZ, neskôr aj členom DK SFZ, predsedom DK BFZ a predsedom DK ObFZ Bratislava – vidiek. Aj v súčasnosti 
ešte stále pôsobí ako aktívny delegát v súťažiach ObFZ Bratislava – vidiek a ako rozhodca vypomáha v 
mládežníckych súťažiach. Pán Alexander Marczell je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme 
osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Bartolomej Magyar, na ocenenie 
navrhnutý VsFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 75 rokov. Nikdy nehral „veľký futbal“, no hral ho aktívne až do svojej šesťdesiatky. Založil 
TJ Zdravotník Košice, kde bol predsedom, bol predsedom zdravotnej komisie VsFZ, lekárom vo všetkých 
známych košických futbalových kluboch. Spolupracoval pri budovaní prvých žiackych výberov SR a cennými 
službami prispel aj pri medzištátnych zápasoch mládeže na východe Slovenska. V roku 2016 získal cenu mesta 
Košice za záslužnú činnosť v oblasti medicíny a športu. Za záchranu ľudského života získal aj cenu Fair-play Dr. 
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I. Chodáka. Súčasnosť si spestruje prednáškami o prvej pomoci. Prednáša na seminároch rozhodcov a 
delegátov, aj na školeniach trénerov. Je členom FK Internacionáli VSS Košice a členom VV olympijského klubu 
mesta Košice. Tento rok oslávil aj 50. výročie činnosti ako „futbalový lekár.“ Pán Bartolomej Magyar je hosťom 
dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Ladislav Danyi, na ocenenie 
navrhnutý SsFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 70 rokov. Rodák z Fiľakova pochádza z ozaj futbalovej rodiny, v ktorej hral futbal otec i jeho 
4 bratia. Jeden z nich bol aj dorasteneckým reprezentantom ČSSR. V roku 1971 sa presťahoval do Rimavskej 
Soboty, kde žije dodnes. Ako 30ročný sa začal venovať trénerskej činnosti. Vo viacerých kluboch trénoval všetky 
vekové kategórie, od oblastných súťaží žiakov, až po II. ligu mužov. Vo futbalových kruhoch bolo o ňom známe, 
že svojich zverencov vychovával a viedol k futbalovému prejavu v športovom duchu, aby sa voči súperovi vždy 
správali v duchu fair play a ako k váženému protivníkovi. V roku 2005 bol TMK SsFZ vyhodnotený ako 
najúspešnejší tréner roka. V tomto roku postúpil s mužstvom Tornale do III. ligy. Je trénerom s licenciou UEFA 
a ešte aj v dnes vedie jednu z prípraviek v MŠK R. Sobota, kde odovzdáva svoje skúsenosti najmladším 
futbalistom. Pán Ladislav Danyi je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Stanislav Bomba, na ocenenie 
navrhnutý MFK Tatran L. Mikuláš a SsFZ – za dlhoročnú rozhodcovskú a funkcionársku činnosť v prospech 
slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného životného jubilea – 70 rokov. Aktívne hrával futbal v 
Ružomberku, no už ako 26 ročný zmenil svoju futbalovú rolu a po prvý raz vstúpil do kabíny rozhodcov. Trinásť 
rokov bol rozhodcom federálnej ligy, po rozdelení ČSFR – až do roku 1997 – rozhodcom v I. a II. slovenskej lige. 
Neskôr sa stal delegátom a ako mentor pripravil a vyškolil desiatky ďalších rozhodcov, ktorí pôsobia od 
okresných súťaží až po Fortuna ligu. On sám, ešte stále ako delegát-pozorovateľ, pôsobí v nižších súťažiach 
SsFZ. Futbal bol a je jeho celoživotnou láskou a súčasťou života. Dokonca o ňom napísal i knihu s názvom „Žltá 
musí, červená môže a čo na to litera?.“ Pán Stanislav Bomba je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si 
prevezme osobne. 
  
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Andrej Machovič, na ocenenie 
navrhnutý BFZ – za dlhoročnú prácu v prospech bratislavského a slovenského futbalu a pri príležitosti jeho 
významného životného jubilea – 70 rokov. Narodil sa v Galante. V januári 1998 bol zvolený za predsedu BFZ a 
ako jeho predseda odslúžil tri volebné obdobia za sebou, až do roku 2010. Zaslúžil sa najmä o pokračovanie, 
ale aj rozšírenie spolupráce BFZ s viacerými regionálnymi zväzmi v Rakúsku (Burgenland, Viedeň), Maďarsku 
(Budapešt, Györ), Česku (Praha, Brno) a Srbsku (Belehrad). Za jeho pôsobenia – v roku 2009 – amatérsky výber 
BFZ mužov reprezentoval Slovensko na záverečnom turnaji Region´s Cupu v Chorvátsku. V rokoch 1984 až 1998 
bol členom disciplinárnej komisie SFZ, z toho päť rokov pôsobil vo funkcii jej podpredsedu. Pán Andrej Machovič 
je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Ján Fašung, na ocenenie 
navrhnutý BFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 70 rokov. Narodil sa v Bratislave. Futbal hrával do roku 1976 za Vajnory a ČH Bratislava. 
Neskôr sa stal trénerom žiakov, a keď im občas na zápas neprišiel rozhodca, párkrát to skúsil a už zostal 
rozhodcom. Pôsobil ešte vo federálnej lige, i v slovenskej najvyššej súťaži. Sedem rokov bol na listine rozhodcov 
FIFA, už viac ako 20 rokov je delegátom-pozorovateľom rozhodcov na úrovni súťaží UEFA. Málokto sa vo 
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futbalových pravidlách vyzná ako on. Na Slovensku sa preto spolu s kolegami stará o ich správny výklad a 
aplikovanie. Dlhodobo pracuje v rôznych futbalových orgánoch a komisiách. Bol členom pravidlovej komisie 
ČSFA, 12 rokov členom KR SFZ či profesionálnym sekretárom KR SFZ. Už 13 rokov je členom licenčnej komisie 
SFZ. Pán Ján Fašung je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Pavol Šuhaj, na ocenenie 
navrhnutý VsFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 70 rokov. S futbalom začal v rodných Šarišských Dravcoch, potom 18 rokov obliekal dres 
Lipian. Po skončení hráčskej kariéry začal pracovať vo výbore klubu a stal sa jeho tajomníkom. Na tomto poste 
pôsobil až do roku 2021. Vypracoval sa na popredného funkcionára nielen na klubovej, ale i zväzovej úrovni. Aj 
jeho pričinením si Lipany zahrali v II. lige a boli to nie len muži, ale aj dorastenci. Od roku 1990 je členom VV 
ObFZ Prešov. Už viac rokov je podpredseda ObFZ, pričom v rokoch 2012 až 2014 a 2015 až 2018 bol zastupujúci 
predseda. Mnoho rokov pôsobí i v štruktúrach VsFZ, či už ako člen Rady alebo delegát Konferencie VsFZ. K 
futbalu priviedol aj svojich dvoch synov. Pán Pavol Šuhaj je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme 
osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Karol Ihring, na ocenenie 
navrhnutý SsFZ – za dlhoročnú rozhodcovskú a funkcionársku činnosť v prospech slovenského futbalu a pri 
príležitosti jeho významného životného jubilea – 70 rokov. Narodil sa v Kremnici. Bol výborným futbalistom, v 
drese Slovana Bratislava, sa stal dorasteneckým majstrom ČSSR. No po zranení na vysokoškolských ME i ďalších 
zraneniach, sa stal z neho rozhodca, a to jeden z najuznávanejších na Slovensku. K rozhodcom FIFA patril takmer 
7 rokov. Medzi pamätné zápasy, ktoré viedol, určite patrí zápas o bronz na ME 21 v Španielsku medzi 
Francúzskom a Škótskom, či zápasy klubových súťaží UEFA, ktoré viedol v Dortmunde, Belehrade, Paríži či 
Kodani. Po zavesení píšťalky na klinec pôsobil aj ako funkcionár na regionálnej i slovenskej úrovni a osem rokov 
bol riaditeľom FK Dukla Banská Bystrica. K rozhodovaniu zrejme inšpiroval aj svoju neter Alexandru Ihringovú. 
Pán Karol Ihring nie je hosťom dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne v inom čase. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Eduard Hric, na ocenenie 
navrhnutý VsFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 70 rokov. Rodený Stropkovčan spojil celý svoj život s futbalom. Najskôr ako hráč v Stropkove 
či v Liptovskom Hrádku, neskôr aj ako funkcionár. V štruktúre klubu MŠK Tesla Stropkov pôsobí dodnes. S 
klubom MŠK Tesla, v ktorom najskôr začal ako vedúci družstva dorastu a potom pôsobil viac ako 30 rokov vo 
funkcii jeho tajomníka, zažil viaceré vzostupy aj pády. S jeho menom sa však neoddeliteľne spájajú najväčšie 
úspechy stropkovského futbalu, ako v kategóriách mládeže, tak i v kategórii mužov. Za jeho funkcionárskeho 
pôsobenia mala Tesla Stropkov zastúpenie vo viacerých najvyšších republikových súťažiach – žiackych, 
dorasteneckých a niekoľko sezón aj A-družstvo mužov v I. SNL. Pán Eduard Hric je hosťom dnešnej konferencie 
a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Jozef Hrdilička, na ocenenie 
navrhnutý SsFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 65 rokov. S futbalom začal v roku 1966 ako žiak Lokomotívy Bučina Zvolen a hlavnú časť 
svojej futbalovej kariéry prežil vo Zvolene. Počas vojenskej prezenčnej služby, v rokoch 1974 až 1976, hral v 
Dukle Banská Bystrica a v Dukle Kroměříž. Ku koncu aktívnej futbalovej kariéry si ešte zahral v niekoľkých 
menších kluboch, hlavne na strednom Slovensku. Ako futbalový tréner pôsobil vo Zvolene, Pliešovciach, Sliači 
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a v Kováčovej. Postupne sa začal venovať aj funkcionárskej činnosti. Tri volebné obdobia bol členom Rady SsFZ, 
býval pravidelným delegátom konferencií SFZ za ObFZ Zvolen. Od roku 1999 do roku 2010 bol riaditeľom v MFK 
Lokomotíva Zvolen. Od roku 2010 vykonáva funkciu sekretára ObFZ Zvolen. Pán Jozef Hrdlička je hosťom 
dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Zlatý odznak SFZ si z rúk prezidenta SFZ a generálneho sekretára SFZ prevzal p. Štefan Pastorek, na ocenenie 
navrhnutý SsFZ – za dlhoročnú prácu v prospech slovenského futbalu a pri príležitosti jeho významného 
životného jubilea – 60 rokov. Narodil sa v Lučenci, kde ako 8 ročný začal hrať za žiakov. Po nástupe na strednú 
školu hral I. DL za VSŽ Košice a počas vysokoškolského štúdia bol v kádri mužov VSŽ Košice, ktoré v tom čase 
hrali II. ligu. Od roku 1989 začal popri hráčskej kariére aj rozhodovať a už o 6 rokov sa stal rozhodcom 
republikových súťaží SFZ a rozhodoval i v najvyššej súťaži. Od roku 2007 pôsobí ako delegát – pozorovateľ 
rozhodcov. Popri hráčskej a delegátskej činnosti sa venoval aj funkcionárskej činnosti, či už na úrovni ObFZ 
Lučenec, ktorého bol 7 rokov predsedom alebo SsFZ, kde bol členom disciplinárnej komisie, neskôr v komisii 
delegátov a v súčasnosti je predsedom komisie rozhodcov SsFZ. Ako predseda ObFZ býval pravidelným 
delegátom konferencii SFZ a SsFZ. Od roku 2013 je sekretárom ObFZ Lučenec. Pán Štefan Pastorek je hosťom 
dnešnej konferencie a ocenenie si prevezme osobne. 
 
Predsedajúci odovzdal slovo prezidentovi SFZ p. Kováčikovi.  
 
Prezident SFZ v úvode svojho príhovoru v krátkosti zhrnul udalosti, ktoré sa uskutočnili od ostatnej konferencie, 
a to v dvoch častiach - športová časť a infraštruktúra. 
V rámci športovej časti prezident SFZ uviedol, že v UEFA Lige národov sme nenaplnili očakávania a skončili sme 
v C-divízií až v treťom mieste, čo je veľkým sklamaním. Naopak, radosť nám robí reprezentácia U21, ktorá sa 
dostala do baráže, v ktorej nebola úspešná a reprezentácia U19, ktorá na domácich ME uhrala 5. miesto, ktoré 
zaručuje účasť na Majstrovstvách sveta tejto kategórie v Indonézii. Reprezentácie U19 a U17 sa dostali do Elite 
round kvalifikácie vo svojich skupinách. Oba výbery dievčat postúpili do A-skupiny Ligy národov UEFA. 
Slovenská futsalová reprezentácia úspešne reprezentovala na ME 2022, kde sa prebojovala do štvrťfinále. 
Prezident pogratuloval ŠK Slovan Bratislava, ktorý sa prebojoval do jarnej časti.  
V lete došlo k zmene na poste trénera A reprezentácie. Trénerom A reprezentácie sa stal Francesco Calzone. 
Pri mužstve U21 bol na ďalší kvalifikačný cyklus potvrdený tréner Jaroslav Kentoš a pri reprezentácie žena „A“ 
je p. Peter Kopúň. 
V tejto chvíli máme istých súperov na U21, a to Poľsko, Maďarsko a Francúzsko. 
Prezident SFZ následne prešiel k časti infraštruktúra, kde spomenul ukončený projekt rekonštrukcie a výstavby 
štadiónov. K jeho ukončeniu došlo vo februári 2022. V blízkej dobe sa začne stavať štadión v Prešove. SFZ sa 
v rámci spolufinancovania so samosprávami, mestami, obcami a klubmi zaviazalo na 27 mil. eur, po dokončení 
štadióna v Prešove, je aktuálne vyčíslenie spolufinancovanie na 96 mil. eur. 
Prezident SFZ poďakoval majiteľom klubov, ktorí v priebehu tohto projektu dokázali investovať z vlastných 
zdrojov. Rovnako poďakoval mestám a obciam, ktoré boli ochotné investovať do výstavby štadiónov. Aj vďaka 
tomuto úspechu dokážeme organizovať ME U21 v roku 2025. Budeme prvá krajina ktorá takýto turnaj 
organizuje samostatne. Vďaka tejto pomoci by to nebolo možné. 
Prerozdelenie finančných prostriedkov EURÁ z EURA bolo prerozdelených 2.550.000,- eur, boli prerozdelené, 
resp. budú prerozdelené pre 226 schválených žiadateľov. 
K dotáciám na umelé trávy Výkonný výbor SFZ prerokoval nový projekt, kde chceme požiadať štát a podobnú 
sumu ako v predchádzajúcom období. So zameraním na rekonštrukcie a obnovy štadiónov, kde nedostali 
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dotácie v predchádzajúcom období, a to najmä z druhej ligy a tretej ligy, so zámerom budovať hlavne 
tréningové plochy s umelou trávou a haly, či už pevné alebo nafukovacie. Tento projekt bol odprezentovaný 12 
poslancom z vládnej koalície. SFZ má dobré meno za uplynulých 10 rokov v Slovenskej záručnej a rozvojovej 
banke. V prípade schválenia projektu by bolo financovanie prostredníctvom úveru. 
Prezident SFZ následne prešiel na tému rozpočtu, ktorá je na konferencii jedným z bodov programu. SFZ hľadá 
riešenia pre financovanie, nakoľko tento rok sa nehrá Liga národov, financie z centralizácie UEFA obdrží SFZ 
budúci rok. V období keď bolo lepšie a bolo možné poskytnutie finančných prostriedkov do profesionálneho 
a amatérskeho futbalu, malo byť zvýšené členské, nakoľko nebola potreba. Predložený návrh na zvýšenie 
členského a poplatku za správu konta v ISSF, ktoré je súčasnosti vo výške 1 eura ročne. Táto výška za správu 
konta bola nastavená v roku 2013. Prezident SFZ uviedol, že v čase kedy bude SFZ schopné vložiť do systému 
prostriedky, tak budú predložená návrhy riešenia. 
Prezident SFZ požiadal o schválenie návrhu rozpočtu na rok 2023. 
„Život je sínusoida, raz je lepšie a raz horšie. Dneska túto pomoc potrebujeme a v dobrým rodinách to tak býva, 
že keď to jedna časť potrebuje, tak tá druhá je ochotná aj na svoj úkor sa k tomu postaviť zodpovedne.“ 
Prezident SFZ poďakoval za pozornosť. 
 
5. Správa kontrolóra SFZ za rok 2022 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Vaľkovi, hlavnému kontrolórovi SFZ. Na úvod p. Vaľko uviedol, že správa 
kontrolóra a Revíznej komisie SFZ bola spracovaná na základe zákona o športe § 13 ods. 3 písm. e), ako aj § 14 
ods. 9. Celá správa kontrolóra bola zverejnená na webovom sídle SFZ, v časti Konferencia „Podklady“, sedem 
dní pred konaním riadnej konferencie SFZ. Predmetná správa informuje o činnosti kontrolóra, ako aj o činnosti 
členov Revíznej komisie SFZ. Pán Vaľko skonštatoval, že pri kontrolnej činnosti vládla ústretovosť a 
s poskytnutím podkladov nebol žiaden problém. SFZ dodržiava zákony Slovenskej republiky, ctí si predpisy 
a poriadky UEFA a FIFA. 
Pán Vaľko uviedol, že v prípade akýchkoľvek otázok je k dispozícii prítomným delegátom na zodpovedanie ich 
otázok. Zároveň prítomných delegátov požiadal aby v zmysle čl. 42 ods. 3 písm. n) Stanov SFZ hlasovali za 
schválenie správy kontrolóra a Revíznej komisie SFZ. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje Správu Kontrolóra SFZ za rok 2022. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 70 
Hlasovalo za: 70 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
6. Schvaľovanie návrhu na použitie finančných prostriedkov vo výške 2 mil. USD z investičného programu 
FIFA FORWARD a návrhu na vyčlenenie zdrojov vo výške 1.5 mil. eur, v rámci finančných prostriedkov z 
investičného programu UEFA HatTrick VI. na úhradu výdavkov na kúpu budovy trvalého sídla SFZ  
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Predsedajúci odovzdal slovo p. Berdisovej. Pani Berdisová poďakovala za slovo a uviedla že toto opatrenie je 
jedným z mnoha v balíku opatrení vo vzťahu k rozpočtu na rok 2023.  
SFZ pri tvorbe rozpočtu na rok 2023 zamerala na to, aby niektoré oblasti ako napríklad mládež, reprezentácie, 
zostali nedotknuté. V rámci analýzy možnosti riešení dospelo vedenie SFZ k alternatívnemu návrhu, spojeného 
s budovou sídla SFZ, ktorá je vo vlastníctve spoločnosti SFZ Marketing s.r.o. V rámci programu riadnej 
konferencie navrhujeme schváliť financovanie z UEFA HatTrick VI. a FIFA FORWARD III. Navrhujeme použiť 2 
mil. USD z investičného programu FIFA FORWARD a návrh na vyčlenenie 1,5 mil. eur z programu FIFA HatTrick 
VI. Ide o vyčlenenie, ktoré bolo už uskutočnené pri kúpe budovy. Tieto finančné prostriedky by boli vložené do 
základného imania SFZ Marketing s.r.o., ktorý by predčasne splatil úver. Úver bol schválený konferenciou v roku 
2018, v celkovej výške 4,9 mil. eur, s úrokovou sadzbou 2,2 %, splatnosť 15 rokov. K novembru 2022 je stav 
úveru niečo cez 3,6 mil. eur a mesačné splátky predstavujú približne 31.000,- EUR. Úroková sadzba bola 
nevýšená. S cieľom vylepšenia cash flow spoločnosti SFZ Marketing a pozície SFZ, pani Berdisová požiadala 
o schválenie tohto bodu programu. 
Okrem už uvedených dôvodov SFZ a SFZ Marketing s.r.o. poskytol garancie, a to záložné právo na nehnuteľnosti 
vo vlastníctve SFZ. Tieto budovy spravuje SFZ, a táto správa nie je nijak rentabilná. V rámci zmluvných 
podmienok sa SFZ zaviazala, že v prípade predaja niektorej z dotknutých budov vo vlastníctve SFZ je SFZ 
povinná poskytnúť tieto finančné prostriedky na splatenie úveru. 
Použitím finančných prostriedkov v zmysle nášho návrhu by boli prípadné príjmy z predaja budov, príjmom SFZ 
a boli by použité tak ako to bude uvedené v rozpočte. 
Predčasné splatenie úveru je bez poplatku. 
Toto opatrenie je jedným z balíka opatrení na vykrytie výpadku príjmov a ktorými by sme chceli zabezpečiť 
plynulé hospodárenie zväzu na ďalšie obdobie. Pani Berdisová poďakovala za slovo. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
I.   Konferencia SFZ schvaľuje predložený materiál „Návrh na použitie finančných prostriedkov vo výške 2 mil. 

USD z programu FIFA FORWARD a návrh na vyčlenenie zdrojov vo výške 1,5 mil. EUR v rámci predplatenia 
finančných prostriedkov z programu UEFA HatTrick VI. na úhradu výdavkov na kúpu budovy trvalého sídla 
SFZ“. 

 
II.  Konferencia SFZ schvaľuje návrh na použitie finančných prostriedkov vo výške 2 mil. USD z programu FIFA 

FORWARD na úhradu výdavkov už vynaložených na kúpu budovy trvalého sídla SFZ navrhovaným spôsobom 
s účinnosťou dňom schválenia použitia prostriedkov na tento účel príslušným orgánom FIFA. 

 
III. Konferencia SFZ schvaľuje návrh na vyčlenenie zdrojov vo výške 1,5 mil. EUR v rámci predplatenia finančných 

prostriedkov z programu UEFA HatTrick VI. na úhradu výdavkov na kúpu budovy trvalého sídla SFZ 
navrhovaným spôsobom s účinnosťou dňom schválenia použitia prostriedkov na tento účel príslušným 
orgánom UEFA. 

 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 75 
Hlasovalo za: 74 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 1 
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Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
7. Schvaľovanie návrhu rozhodnutia o výške členského príspevku riadnych, pridružených a individuálnych 
členov SFZ a o spôsobe použitia členského na sezónu 2023/2024  
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Berdisovej. Pani Berdisová uviedla, že predložený návrh je ďalším opatrením 
k realizácii rozpočtu. Schvaľovania opatrení k realizácií rozpočtu na úrovní konferencie sú predložené dve, 
avšak výkonný výbor SFZ schválil viacero opatrení, ktoré prispejú k tomu aby SFZ bol vo veciach financovania 
stabilný počas roku 2023 a 2024. 
Členský príspevok od jeho zavedenia v roku 2016 nebol predmetom zvyšovania, a členský príspevok sa 
každoročne prerozdeľoval naspäť do futbalu rovnakým k 
kľúčom ako príspevok uznanému športu. Ekonomická analýza nám po dôkladnom posúdení ukázala potrebu 
hlasovania o členskom už na februárovej konferencii. Navrhované zmeny sa týkajú napríklad hráčov do 18 
rokov veku, kde z pôvodných 3 eur sa členské zvyšuje na 7 eur. Hráč od 18 rokov veku (dospelý) sa výška mení 
zo 6 eur na 10 eur. Ostatní delegáti sa menia zo 6 eur na 14 eur. Zmena sa týka aj klubov, kde sa výška členského 
mení z 20 eur na 25 eur a pridružený členovia z 20 eur na 30 eur. Ako posledná navrhovaná zmena výšky 
členského je pri sprostredkovateľoch z 20 eur na 50 eur. Takéto zvýšenie nepovažujeme za likvidačné nakoľko 
doba ide ďalej a vplyv inflácie sa dotýka aj hospodárenia zväzu. 
Podľa stanov SFZ sa z príjmov z členského tvorí fond podpory mládežníckeho futbalu. Konferencia bude aj 
tentokrát hlasovať o účele použitia tohto mládežníckeho fondu. Výnosy z členského budú hlavným zdrojom pre 
financovanie futbalových akadémií vo výške 27.500,- eur, ÚTM 15.000,- eur a zvyšok bude poskytnutý pre 
delegované osoby mládeže. 
Pani Berdisová požiadala o podporu predloženého návrhu. 
  
Predsedajúci odovzdal slovo delegátovi, ktorý sa prihlásil s pripomienkou k danému bodu programu. 
 
Jiří Ballarin uviedol, že ako predseda ObFZ Prešov a zároveň starosta obce v okrese Prešov má komplexný 
prehľad o prejedávanom a plne rešpektuje slová prezidenta SFZ. Pán Ballarin prijal poverenie zastupovať 
amatérsky futbal organizovaný na území VsFZ. Toto poverenie mu poskytli predsedovania oblastných 
futbalových zväzov, tvoriacich región VsFZ. Situáciu považuje za nervóznu a pán Ballarin je zástanca návrhov 
a riešení. S témou zvýšenia členského príspevku s akcentom na mládež majú predsedovia problémy a to aj 
s prihliadnutím na refundačný proces financií naspäť do amatérskeho futbalu. Pán Ballarin navrhol zníženie 
členského príspevku pre mládež na maximálnu možnú úroveň napríklad 1 euro alebo 2 eurá, s cieľom 
zabezpečenia udržateľnosti amatérskeho futbalu. Riešenie navrhuje hľadať v jednotlivých položkách 
výdavkovej časti SFZ, ak nie na tejto konferencií tak následne prijatím rozpočtového opatrenia v prospech tejto 
požiadavky. Keďže k ďalšiemu bodu konferencie týkajúceho sa rozpočtu SFZ už nebudú vystupovať, žiadajú vo 
výdavkovej a príjmovej časti rešpektovanie solidárnosti smerom k amatérskemu futbalu z dôrazom na mládež. 
Pán Ballarin poďakoval za slovo. 
 
Prezident sa ujal slova a k príspevku uviedol, že keď sa pozrieme na rozpočet komplexne, tak solidárnosť voči 
amatérskeho futbalu tam je, nakoľko je v rozpočte nižšia položka týkajúca sa  profesionálneho futbalu, 
akadémie a vo všetkých kategóriách kde to bolo možné sme našli rezervy, ktoré sú realizovateľné. SFZ nerobí 
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rozpočet tak, že papier znesie všetko a SFZ ubezpečil, že ide o sezónu 2023/2024 kedy nadobudneme pri 
schvaľovaní pocit výšky členského, ktoré sa bude vracať do klubov. Ide o schválenie na jednu sezónu. Prezident 
SFZ poukázal na výšku členského v okolitých krajinách. Aký by bol konkrétny návrh? 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
I. Konferencia SFZ schvaľuje materiál „Návrh rozhodnutia o výške členského príspevku na sezónu 2023/2024 

riadnych, pridružených a individuálnych členov SFZ a o spôsobe použitia členského“. 
 

II.  Konferencia SFZ schvaľuje výšku členského príspevku na sezónu 2023/2024 riadnych, pridružených a 
individuálnych členov SFZ a spôsob použitia členského. 

 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 82  
Hlasovalo za: 62  
Hlasovalo proti: 15 
Zdržalo sa hlasovania: 2 
Nehlasovalo: 2 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
8. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ na rok 2023 
 
Predsedajúci udelil slovo p. Korinekovi, ktorý poďakoval za slovo a predniesol úvodné slová k návrhu rozpočtu 
SFZ na rok 2023. Návrh prevádzkového rozpočtu vychádza zo strategického plánu SFZ na rok 2023 až 2027. Na 
tvorbe spolupracovali kolegovia zo všetkých oddelení na jednotlivých úsekoch prebehol interný audit 
a požiadavky museli byť prispôsobené k existujúcim zdrojom. Pán Korinek otvorene skonštatoval, že SFZ čaká 
veľmi náročný rok. Existujúce zdroje medziročne klesli vplyvom viacerých okolností. V snahe zabezpečiť 
kontinuitu prebiehajúcich aktivít, prispôsobenie sa energetickej a geopolitickej situácií v našom priestore, ale 
predovšetkým zapracovaní nových požiadaviek našich členov, SFZ stojí pred mimoriadnou výzvou ako naplniť 
chýbajúce zdroje. 
Štruktúra prevádzkového rozpočtu je rovnaká ako posledné štyri roky. Plánované sú príjmy a výdavky na úrovni 
24. mil. eur. Príjmy podľa zdrojov sú: Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR zmluva uznanému 
športu je podpísaná vo výške 11.902.000,- eur, k tejto sume budeme čerpať 465.000,- eur na kapitálové 
výdavky, zo štátneho rozpočtu 12.367.000,- eur. Druhým najvýznamnejším príjmom sú dotácie z UEFA: dotácia 
za marketingové práva 2.550.000,- EUR, čo je o 1.mil. eur menej, nakoľko za minulý rok sa prekrývali programy 
za rok 2018-22 a 2022-28. V roku 2023 sa nehrá Liga národov, čo je ďalší výpadok príjmov. Tretím 
najvýznamnejším príjmom je dotácia z FIFA 1. mil. USD. Štvrtým príjmom je hlavne nájomné z budov, 
registračné poplatky, poplatky za vzdelávanie, predaj vstupeniek, iné príjmy a príjem z členského. Posledným 
zdrojom príjmu je príjem z dcérskej spoločnosti SFZ Marketing, s.r.o., kde očakávame komerčné transakcie. 
Výdavkovú časť rozpočtujeme na 24. mil. eur. Jednotlivými výdavkovými kapitolami sú: administratíva 3 mil. 
eur, ženský futbal,  pridružení členovia a nadácie, vzdelávanie, majetok SFZ, reprezentácie 6,1 mil. eur, mládež 
a rozvoj 2,8 mil. eur, profesionálny futbal 2,8 mil. eur a amatérsky futbal 4,6 mil. eur. Medziročne evidujeme 
výpadok dotácií v objeme takmer 3 mil. eur. SFZ nemá veľký priestor ani možnosti kalkulovať s inými 
komerčnými zdrojmi. Predložený návrh reflektuje návrh na zhodnotenie reálnych možností SFZ. SFZ je 
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vlastníkom budovy a ich prevádzka prekračuje príjem z nájomného a z dlhodobého hľadiska nemá význam 
prevádzkovať tieto nehnuteľnosti. Preto navrhujeme transparentný predaj týchto nehnuteľností za približne 2 
mil. eur. Položka členského, ktorá po korekciách predstavuje objem 950.000,- eur. Ostatné príjmy tvoria 
výťažok za predaj vstupeniek, registračné poplatky, poplatky za konania pred komisiami, poplatky za 
vzdelávanie trénerov a rozhodcov, servisný poplatok za správu konta, nájomné z administratívnych budov 
a prenájmu NTC. Pán Korinek následne bližšie špecifikoval jednotlivé významnejšie položky výdavkových 
kapitol. Administratíva zahŕňa v sebe výdavky na orgány a komisie, výdavky prezidenta, generálneho sekretára 
a sekretariátu a všetkých oddelení SFZ. V ženskom futbale smerujú výdavky na klubové súťaže, ako je Slovenský 
pohár žien, finále, majstrovstvá SR žiačok a dorasteniek, príspevky na činnosť klubov a súťaží. SFZ kladie dôraz 
na vzdelávanie trénerov, rozhodcov, materiálne a personálne zabezpečenie školiteľov. V časti majetok SFZ sa 
eviduje zvýšenie výdavkov na prevádzku NTC, kde sa zvýšila cena elektrickej energie a plynu. V NTC Senec 
máme zafixované ceny energií do mája 2023 a v NTC Poprad je cena energií spotovaná podľa vývoja na burze. 
SFZ eviduje nárast cien aj v administratívnych budovách, ako napríklad v administratívnej budove v Humennom 
je nárast päťnásobný, v administratívnej budove v Prievidzi nárast 200 %, Trebišov, Michalovce a Čadca sú na 
tom obdobne. V rámci rozpočtovej položky reprezentácie kladie SFZ veľký dôraz na využitie každého eura. SFZ 
považuje za mimoriadne dôležité zabezpečiť kvalitu a kvantitu zápasov už v mládežníckych kategóriách. Úspech 
reprezentácií v jednotlivých kategóriách je možné komerčne využiť. Rozpočtovo je to najnáročnejšia kapitola 
s plánovaným rozpočtom 6.011.000 eur. Konkrétne sa jedná v prípade „A“ o 10 zápasov kvalifikácie ME 2024, 
v kategórii U21 o 10 prípravných zápasov, v kategórii mládež chlapci 30 zrazov, vrátane kvalifikácie na ME, 
účasť na MS 20 ročných, UEFA turnajoch a kontrolných zrazoch a brankárskych kempov. V prípade žien sa jedná 
o 4 až 6 prípravných, 6 kvalifikačných zápasov Ligy národov, alebo kvalifikácie ME. V prípade mládežníckych 
kategórií dievčat je 18 zrazov, vrátane kvalifikácie na ME, UEFA Development turnajov, kontrolných zrazov 
a brankárskych kempov. V rozpočtovej kapitole výdavkov v časti mládež a rozvoj navrhujeme plnú podporu 
talentovanej mládeže, čiastočné krátenie príspevku na činnosť futbalových akadémií, čo znamená 14 akadémií 
s podporou po 77.500,- eur, na služby, materiál a mzdy. Ďalej 26 ÚTM s podporou 35.000,- eur a 16 čakateľov 
s navrhovanou podporou 5.000,- EUR. Okrem už uvedenej podpory SFZ plánuje regionálne turnaje v rozsahu 
ako v roku 2022. V tejto časti rozpočtu má významné miesto aj kategória Grassroots, a to najmä projekty Dajme 
spolu gól, školský pohár a ďalšie aj sociálne projekty menšieho rozsahu. V návrhu rozpočtu v časti profesionálny 
futbal sú zachované všetky aktivity ako v rok 2022, v časti klubové súťaže navrhujeme 2,6 mil. eur, ktoré 
zahŕňajú aj Slovnaft Cup, podpora klubom za hráčov do 21 rokov, delegované osoby prvej a druhej ligy, finančná 
podpora klubom prvej a druhej ligy, prevádzka VAR, ktorá je spoločným projektom s ÚLK, kde je predpoklad 
participácie na úrovni 50 %. V časti amatérsky futbal je podpora regiónov zachovaná vo výške 1. mil eur, 
čerpanie kreditov v e-shope navrhujeme v objeme 1.232.000,- eur, evidujeme výrazné navýšenie sumy 
delegovaných osôb z 50 % na 100%, čo predstavujeme sumu vo výške 1.059.000,- eur. Ďalšou časťou 
amatérskeho futbalu sú personálne náklady na regióny a oblasti navrhujeme vo výške 957.000,- eur, ďalej iná 
športová činnosť vo výške 198.000,- eur.  
Okrem prevádzkového rozpočtu navrhujeme aj investície v objeme 1.695.000,- eur. Najvýznamnejšími 
položkami sú napríklad futbalová akadémia v Prešove v objeme 200.000,- eur, dokončenie projektu EURÁ 
z EURA v objeme 1,2 mil. eur, výmena ihrísk s umelou trávou v objeme 200.000,- eur, a iné  projekty v súhrne 
95.000,- eur. 
Medzi iné finančné operácie navrhované v roku 2023 ide napríklad o príspevok na výstavbu štadióna v Prešove, 
hradený z prostriedkov MŠVVaŠ SR v objeme 2,4 mil. eur, navýšenie základného imania v dcérskej spoločnosti 
v objeme 3,5 mil. eur, čerpaním investičných projektov UEFA a FIFA. Dcérska spoločnosť predčasne splatí úver, 
ktorý bol použitý na kúpu budovy sídla SFZ a nakoľko sa úverové podmienky výrazne zhoršili a budovy SZTK, 
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ktoré by sa následne uvoľnili zo zábezpeky by sa následne predali. Tento návrh bol prerokovaný a jeho zámer 
bol schválený na zasadnutí Výkonného výboru SFZ dňa 07.02.2022 v Bratislave. Výkonný výbor SFZ odporučil 
schváliť konferencii SFZ tento materiál. Pán Korinek poďakoval za pozornosť. 
 
O slovo sa prihlásila p. Berdisová, ktorá doplnila rozpočet o prerozdelenie príspevku uznanému športu. 
Príspevok uznanému športu ani tento rok nie je povinné, okrem povinnosti prerozdelenia 20 % na prevádzku, 
a to z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie na Slovensku. V predloženom návrhu rozpočtu sa počíta 
s prerozdelením na účely športu mládeže v objeme 1.232.477,- eur – 10,35 % bežného príspevku. Tieto 
finančného prostriedky budú prerozdelené podľa rovnakého kľúča ako po minulé roky, tzn. všetkým klubom 
podľa počtu mládežníckych športovcov do 23 rokov, okrem FA a ÚTM, a to takých ktorý majú aspoň tri štarty, 
počítaný v jesennej časti ročníka 2022/2023. Finančné prostriedky budú použiteľné formou kreditov. Kreditný 
e-shop sa otvorí 01.03.2023, pričom posledné čerpanie musí byť realizované do konca novembra 2023. Návrh 
prerozdelenia príspevku uznanému športu bol tento rok ako jedna z príloh k návrhu rozpočtu. Pani Berdisová 
poďakovala za slovo. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
I.   Konferencia SFZ schvaľuje návrh rozpočtu SFZ na rok 2023. 
 
II.   Konferencia SFZ schvaľuje spôsob a kritériá prerozdelenia príspevku podľa § 69 ods. 5 písm. a) zákona č. 

440/2015 Z. z. o športe  a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 80 
Hlasovalo za: 63 
Hlasovalo proti: 2 
Zdržalo sa hlasovania: 15 
Nehlasovalo:  
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
Prezident SFZ poďakoval prítomným delegátom za schválenie predloženého návrhu rozpočtu SFZ na rok 2023. 
 
9. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023 
 
Predsedajúci udelil slovo p. Hlbokej. 
 
Návrh rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. je oproti roku 2022 stručnejší. Celkové výnosy a celkové náklady sú 
v porovnaní s minulý rokom menšie približne o 11 %, s odôvodnením organizácie ME U19. V časti výnosov je 
rozpočet rozdelený do 7 kategórií: BARTER, ktorá je približnej úrovni ako v roku 2022, CASH, ktorá je oproti 
minulému roku nižšia, REPRE EVENTY očakávame príjem zo vstupeniek na piatich zápasoch „A“čka, výnosy 
z predaja práv reprezentácie U21, žien, 2. ligy a Slovanft Cupu. Ďalej sa očakáva výnos z predaja vstupeniek zo 
zápasov Slovnaft Cupu a menší príjem z projektov, ako napríklad e-futbal. Medzi iné výnosy sú zaradené výnosy 
z prenájmu budov. 
Návrh rozpočtu v časti nákladov za rok 2023: partneri barter, očakáva sa zvýšenie nákladov, z dôvodu 
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uprednostnenia príjmu ako barteru. Pomer medzi príjmom a barterom sa zmenil na 70 % príjem a 30 % barter. 
V časti nákladov na akcie reprezentácie sa je pokles, a to z dôvodu že v roku 2022 sa organizovali ME U19. 
V časti akcie pre amatérsky futbal a aktivity fanúšika došlo z miernemu nárastu. Aktivity grassroots sú tohto 
roku nižšie približne o 11 %. V časti nákladov – iné marketingové aktivity sa zaraďuje napríklad Futbalista roka, 
prezidentský pohár a prevádzka kreditného e-shopu. Medzi administratívne náklady a prevádzkové náklady 
patria napríklad náklady na prevádzku budovy, úroky za úver, IT a iné. Následne p. Hlboká poďakovala za 
pozornosť. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 71 
Hlasovalo za: 71 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
10. Schvaľovanie návrhu na výber audítora SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022  
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Hlbkovej, ktorá uviedla že za obchodnú spoločnosť SFZ Marketing, s.r.o. 
navrhuje schváliť za audítora pre vykonanie auditu za rok 2022 spoločnosť InfoAudit, s.r.o., ktorá má skúsenosť 
s vykonaním auditu na SFZ Marketing, s.r.o. od roku 2019 a zároveň dlhoročné skúsenosti, praktické znalosti 
a spoľahlivosť. 
 
Predsedajúci následne odovzdal slovo p. Korinekovi, ktorý za SFZ uviedol, že povinnosť auditu ustanovuje zákon 
o účtovníctve, zákon o športe a stanovy SFZ. Účtovníctvo SFZ je rozsiahle a je nevyhnutné mať pohľad nezávislej 
osoby. Za audítora pre vykonanie účtovnej závierky SFZ za rok 2022 navrhuje spoločnosť AUDIT ALLIANCE, 
s.r.o., ktorá má dlhoročné skúsenosti s audítorstvom, daňovým poradenstvom a vedením účtovníctva. 
Uvedená firma má skúsenosti z viacerých občianskych združení v tejto sfére a momentálne vykonávajú audit 
pre ďalšie veľké športové zväzy. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
I. Konferencia SFZ schvaľuje spoločnosť AUDIT ALLIANCE, s.r.o. za audítora pre vykonanie auditu účtovnej 

závierky SFZ za rok 2022. 
 

II.  Konferencia SFZ schvaľuje spoločnosť InfoAudit, s.r.o. za audítora pre vykonanie auditu účtovnej závierky 
SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022. 

 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 63  
Hlasovalo za:  
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Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
11. Schvaľovanie návrhu na vylúčenie klubov, podľa čl. 26, ods. 1 písm. c) stanov SFZ z dôvodu riešenia 
nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku členstva v SFZ 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Pitekovi, vedúcemu legislatívno-právneho oddelenia, ktorý poďakoval za 
udelené slovo. 
Predmetný návrh bol predložený z dôvodu riešenia nárokov asociácie, v zmysle FIFA RSTP a Registračného 
a prestupového poriadku SFZ, na solidárny príspevok, alebo výchovné. Počas predchádzajúceho náročného 
obdobia spôsobeného ochorením Covid-19 neboli predkladané návrhy na vylúčenie klubov, a to z dôvodu 
poskytnutia dostatočného časového priestoru na revitalizáciu po „pandemických časoch“. Ďalším z dôvodov 
pre vylúčenie klubu je neprihlásenie mužstva dva roky po sebe.  
Nakoľko FIFA prijala dňa 16.11.2022 nový koncept tzv. FIFA Clearing House, prostredníctvom ktorého 
centralizuje platby, SFZ má zámer zápisu ako oprávnenej osoby v prípade vzniku nároku na solidárny príspevok 
alebo výchovné. Finančné prostriedky získané prostredníctvom vzniknutého nároku na solidárny príspevok 
alebo výchovné vo výške 90 % sa prerozdelia na oblastný futbalový zväz, v ktorom pôsobil vylúčený klub. 
Kluby, ktoré sú na zozname návrhu na vylúčenie týmto zaniká členstvo v SFZ, to im však nebráni podať si 
opätovne novú prihlášku za riadneho člena. 
Pán Pitek požiadal prítomných o schválenie predloženého návrhu. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ  
a. berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné 

v prípade zániku členstva, 
b. vylučuje FK Šamorín – Hamuliakovo (IČO: 42155533), PFA ŠTK Šamorín (IČO: 30857180), FK Ružomberok - 

Biely Potok (IČO:14223678), FK Sokol Stankovany (IČO:00592234), OFK Galovany (IČO:37906488), TJ 
Pribylina (IČO:30227712), TJ Tatran Liptovská Osada (IČO:00315401), Akadémia Futbalu Crow Košice 
(IČO:51959721), FK VSS Košice (Vernosť, Skromnosť, Slušnosť) (IČO:51173875), Lokomotíva Košice KDF o.z. 
(IČO:52508544), TJ Lokomotíva Košice (IČO:31942351), ZKŠ Poľov (IČO:42248035), OZ KRÁLICKÁ TIESŇAVA 
(IČO:37829050), ŠK CVČ Brusno pri ZŠ s MŠ Brusno (IČO:42301718), TJ Hronsek (IČO:14220962), TJ Mladosť 
Pohorelá (IČO:17060711), FC Poľnohospodár Hervartov (IČO:31943357), OFK Rokytov (IČO:42236673), ŠŠK 
pri ZŠ v Hažlíne (IČO:37882724), TJ Beloveža (IČO:37936379), TJ Čergov Hertník (IČO:00322024), TJ Odboj 
Kurov (IČO:31943268), FC Petržalka.. (IČO: 87654321), FK Scorpions Bratislava (IČO:42256895), FC Záhorská 
Ves (IČO:00305219), Grinavský futbalový klub 1923 (IČO:42185874), KLUB MALÝCH ŠPORTOVCOV VEĽKÝ 
GROB - NOVÝ SVET (IČO:54491771), TJ Družstevník Jablonec (IČO:18047556), TJ NV Pernek (IČO:00305014), 
Futbalový club Rómov Zlaté Klasy (IČO:52183602), TJ FO Pataš (IČO:31823653), FK Slovan Gáň 
(IČO:31870287), TJ Galanta - Mestská časť Hody (IČO:37850938), TJ Poľnohospodár Šalgočka 
(IČO:31822983), ŠK Brestov (IČO:17076404), TJ DP Košarovce (IČO:17151953), TJ Družstevník Habura 
(IČO:17076480), TJ Družstevník Hrabovec nad Laborcom (IČO:00322997), TJ Družstevník Koškovce 
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(IČO:17076684), TJ Družstevník Turcovce (IČO:17076951), TJ Javorník Uličské Krivé (IČO:17077109), TJ 
Partizán Hrubov (IČO:17076536), TJ Roma Podskalka Humenné (IČO:17076561), TJ Rozkvet Vyšný Hrušov 
(IČO:17077028), TJ Zbudské Dlhé (IČO:42340349), DFC Moča (IČO:18047572), FC Radvaň nad Dunajom 
(IČO:48412970), FK Prameň Patince (IČO:31875262), FK Vrbová nad Váhom/Kava (IČO:42372381), 
Futbalový klub FK Activ Veľké Kosihy (IČO:42119294), ŠK Bodzianske Lúky (IČO:31196756), ŠK Veľký Ostrov 
(IČO:42120101), Športový klub ŠK Fénix Tôň (IČO:42124468), TJ Družstevník Bodza – Holiare (IČO:17642027), 
TJ Družstevník Dedina Mládeže (IČO:00306428), FK Nižná Myšľa (IČO:42243629), FK Vyšná Myšľa 
(IČO:42247462), Futbalový klub BODVA, Moldava nad Bodvou (IČO:42407567), MŠK Ďurkov 
(IČO:00324132), RÓMANE KALE JAKHA - RÓMSKE ČIERNE OČI (IČO:35553707), Súkromný futbalový klub 
MEDVEDE (IČO:42407982), ŠK Slovan B-Roma (IČO:35546239), ŠKO Veľká Ida (IČO:42095387), TJ 
Družstevník Trstené pri Hornáde (IČO:17075653), OŠK Snežnica (IČO:17060346), ŠPORTOVÝ KLUB SLOVANIA 
(IČO:42222222), TJ Rozkvet Klubina (IČO:14224241), FK Demandice (IČO:42201993), FK mesta Tlmače 
(IČO:31874711), ŠK Dynamo Veľké Kozmálovce (IČO:31103839), TJ Družstevník Dolný Pial (IČO:31103782), 
TJ Družstevník Tupá (IČO:31822541), Klub ŠK L+M AQUA Rapovce (IČO:37829319), OŠK Boľkovce 
(IČO:42193893), ŠK 1. FC Lovinobaňa (IČO:45029288), TJ Družstevník Hrnčiarska Ves (IČO:31923763), TJ 
Iskra Utekáč (IČO:14220547), TJ STFC Veľká nad Ipľom (IČO:00316539), Obecný futbalový klub Jovsa 
(IČO:17149673), OFK Vojany (IČO:31947743), OŠK Družstevník Zemplínska Široká (IČO:31950337), OŠK 
Koromľa (IČO:31268978), OŠK Podhoroď (IČO:42321140), TJ Bánovce nad Ondavou (IČO:17076242), TJ 
Družstevník Lekárovce (IČO:31946607), TJ Družstevník Ruský Hrabovec (IČO:31957030), TJ Ptrukša 
(IČO:31956718), FC Štefanovičová (IČO:31875556), FK OcÚ Babindol (IČO:36099457),  FK Skýcov 
(IČO:31875653), FK TJ Družba Choča (IČO:00308021), OŠK Lehota (IČO:34006940), ŠK Červený Hrádok 
(IČO:37866656), ŠK Dlhá nad Váhom (IČO:37970364), ŠK FC Paňa (IČO:37863860), ŠK Lovce (IČO:35603496), 
Telovýchovná jednota Družstevník Lúčnica nad Žitavou (IČO:31875696), TJ - Termál - Diakovce 
(IČO:31870309), TJ Družstevník Horné Lefantovce (IČO:34005315), TJ Slovan Jedľové Kostoľany 
(IČO:36113654), TJ Slovan Nitra-Kynek (IČO:31875823), Občianske združenie SC AMAZONS NOVÉ ZÁMKY 
(IČO:42252938), SAVC Nové Zámky (IČO:42369894), SC Kamenín (IČO:34009370), ŠK Andovce 
(IČO:42333717), TJ Družstevník Kamenný Most FO oddiel (IČO:00047244), TJ Družstevník Obid 
(IČO:31823718), TJ SOKOL Gbelce (IČO:42209854), FC LUMAX HOROVCE (IČO:50920154), TJ Družstevník 
Dolná Breznica (IČO:30230748), TJ ISKRA Borčice (IČO:42144698), TJ Jednota Lazy pod Makytou 
(IČO:30230918), TJ Považan Podvažie (IČO:30231035), OFK STRÁŽAN Hubošovce (IČO:37871692), OŠFK 
Šarišské Michaľany (IČO:37789791), Obecný futbalový klub Horné Naštice (IČO:48464741), OFK Tatran 
Hradište (IČO:42148448), ŠK Horizont Malé Uherce (IČO:34005391), Telovýchovná jednota Veľké Hoste 
(IČO:34006338), TJ Družba Livinské Opatovce (IČO:37918893), TJ Družstevník Horná Ves (IČO:14223996), TJ 
Družstevník Kšinná (IČO:31202403), TJ Družstevník Malá Čausa (IČO:37920103), TJ Družstevník Ruskovce 
(IČO:31202764), TJ Družstevník Žitná - Radiša (IČO:00311383), TJ Nedašovce (IČO:00310808), TJ obce Pažiť 
(IČO:31117091), TJ pri ŠM Dvorec (IČO:00310387), TJ Slovan Ješkova Ves-Banky (IČO:50200909), TJ Slovan 
Malé Bielice (IČO:31874045), TJ VPS Hradec (IČO:17058562), FC Radnovce (IČO:00318981), FK Lenartovce 
(IČO:42311675), Mestská futbalová akadémia Rimavská Sobota, s.r.o. (IČO:51671522), ŠK Bastav Revúca - 
Revúčka (IČO:45022445), ŠK Rimavská Seč (IČO:00692786), TJ Družstevník Klenovec (IČO:00692697), TJ 
Tatran Muráň (IČO:31305091), TJ Uzovská Panica (IČO:00693022), FK Apex Kružná (IČO:31944906), FK Baník 
Štítnik (IČO:42251249), FK Plešivec (IČO:31986404), FK SOKOL Bohúňovo (IČO:42099625), Futbalový klub FK 
Mladosť (IČO:42248990), OTJ Honce (IČO:00328286), ŠK BANÍK ŠTÍTNIK (IČO:42409284), ŠK Jablonov nad 
Turňou (IČO:42096537), TJ Družba Čoltovo (IČO:00328162), TJ FO Vlachovo (IČO:31947450), TJ Mladosť 
Brzotín (IČO:00594768), TJ Mladosť Jovice (IČO:35569999), TJ Družstevník Štefanov (IČO:31870686), TJ Sokol 
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Malý Lipník (IČO:42237203), FC 1912 Topoľčany (IČO:51809443), Obecný futbalový klub Urmince 
(IČO:52640132),  OFK Blesovce (IČO:42051291),  TJ Družstevník Hajná Nová Ves (IČO:00310395), TJ 
Družstevník Norovce (IČO:42204852),  TJ Kamanová (IČO:00699225), TJ Rajčany (IČO:31826148),  FC Tokaj 
Tŕňa (IČO:31956297), FK Slavoj Sečovce (IČO:30688914), OŠK Boľ (IČO:42095743), OŠK Slivník 
(IČO:31266835),OŠK Somotor (IČO:30305306), Telovýchovná jednota Družstevník Vojka (IČO:42321573), TJ 
Dargovských Hrdinov Dargov (IČO:31957528), TJ Malý Kamenec (IČO:31947999), TJ Svätuše 
(IČO:31949215), TJ vo Veľkom Kamenci (IČO:31946810), FC BRADLAN KOŠARISKÁ (IČO:37917463), 
Futbalový klub TELOVÝCHOVNÁ JEDNOTA VEĽKÉ BIEROVCE - OPATOVCE (IČO:50072838), OFK Trenčianske 
Bohuslavice (IČO:48456489), TJ Klas Nová Bošáca (IČO:00311839), TJ Považan Ivanovce 
(IČO:36131750),  Centrum futbalovej mládeže Jozefa Adamca (IČO:45741255), SPORTA HLOHOVEC 
(IČO:46302972), ŠK Dvorníky (IČO:18047840), Telovýchovná jednota Družstevník Opoj (IČO:31824251),  TJ 
Družstevník Dlhá (IČO:30997909), TJ Družstevník Nižná (IČO:31822878), TJ Družstevník Šterusy 
(IČO:31824200), TJ Kočín - Lančár (IČO:31824722), TJ Sokol Trstín (IČO:18048404), TJ Sokolovce 
(IČO:31824871), Futbalová Akadémia Veľký Krtíš (IČO:50738925), TJ Ipeľské Predmostie (IČO:37822071), TJ 
Veľké Zlievce (IČO:37820991), Futbalový klub Poša (IČO:31943977), TJ Družstevník Komárany 
(IČO:35518944), TJ Poľana Banské (IČO:37781898), OŠK Lieskovec (IČO:37951203), OŠK SÁSA 
(IČO:00592617), ŠK Litava (IČO:35653264), TJ Družstevník Podzámčok (IČO:00592595), FK Malá Lehota 
(IČO:42190762), ŠK Lesy (IČO:45021953), TJ Kopernica (IČO:42012759), TJ OLYMPIC Ihráč (IČO:42194229), 
TJ Ostrý Grúň (IČO:42195381), TJ OŠK Stará Kremnička (IČO:37895044), TJ Partizán Prochot (IČO:00320960), 
AKADÉMIA - JUVENTUS (IČO:51264781), AKADÉMIA JUVENTUS Žilina (IČO:42385733), FK Fatran Varín 
(IČO:54431182), TJ VTJ Rajecké Teplice - Konská (IČO:00892289),FK - DRUSTAV - SK - HRABOVČÍK 
(IČO:42036046), FK Drustav Svidník (IČO:37783769), FK Havaj (IČO:37789813), FKM Svidník (IČO:53419201), 
ŠK Slovan Giraltovce (IČO:51477793), TJ Družstevník Kružlová (IČO:37939751), TJ Družstevník Ladomirová 
(IČO:37786288),  TJ Družstevník Lomné (IČO:37884387), TJ FC Olymp Gribov (IČO:37782657), TJ Hviezda 
Baňa (IČO:36160440), OFK Družstevník Žaškov (IČO:14220041), ŠK Beňadovo (IČO:37976753), TJ 
Družstevník Krivá (IČO:22618597),  TJ Družstevník Sedliacka Dubová (IČO:22618538), TJ Tatran Krušetnica 
(IČO:22618601), Senecký Klub Plážového futbalu (IČO:P9341), FK Družstevník Kurimany 
(IČO:31955789),  OFK Jánovce (IČO:42083915), ŠK - obce Dúbrava (IČO:42236622), ŠK Tatran-Mlynčeky 
(IČO:42082277), TJ "DYNAMO" Podhorany (IČO:00326461), TJ FO Výborná (IČO:42077893), ŠKF VIX Žilina 
(IČO:37974939), Výber BFZ  (IČO:3 0809959), Výber SsFZ (IČO:1 4224755), Výber ZsFZ (IČO:1 7321794), ŽFK 
v Bánovciach nad Bebravou (IČO:42279046), FC Bíli Andeli-futsal (IČO:42289718), FC Spartak Tlmače 
(IČO:53064836), FC Spartak Trnava - futsal (IČO:47450851), FK Dragons Podolie (IČO:42150906),  MFK Dukla 
Banská Bystrica-futsal (IČO:00629260), MFK Ivekol Nové Zámky (IČO:37966553), Namana (IČO:51680271), 
OZ Futsal KE (IČO:52709558), Partizán Bardejov BŠK-futsal (IČO:50977954), Pinerola Futsal 1994 
(IČO:30847796), Rehab Klinik Barabéri (IČO:31813780), Spartak Myjava - futsal (IČO:46699821), Sport 
Ladies Club Banská Bystrica futsal (IČO:42396395), ŠATEX SLOVAKIA, s.r.o. (IČO:47621681), ŠK SLOVAN 
Bratislava futsal (IČO:31746675), Wild Boys '02 Bratislava (IČO:30851521), 1.SFC Canaria Team Malacky 
(IČO:42169461), Bonafu (IČO:42353912), KSF DOXX Žilina (IČO:35994312), TJ Neografia Martin 
(IČO:14225981), Angels Humenné (IČO:50055453), BJK Stará Ľubovňa (IČO:46777644), BNP TEAM Vranov 
(IČO:50545701), FK Ekoprim Prešov (IČO:42232147), GRIZZLY Slovakia Košice (IČO:36584541), Partizán 
Bardejov - futsal (IČO:36165191), ZLATO lux Košice (IČO:44500572), FK ORION TIP Bánovce nad Bebravou 
(IČO:51080915), FSC Prievidza (IČO:42148201), MFsK Nitra (IČO:36107638), Atletický Športový Klub Mária 
Huta (IČO:42331161), FK Obecné lesy Baník Smolník (IČO:17071801),OFK Jaklovce (IČO:35569549),  ŠK Lesy 
Švedlár (IČO:50404326), TJ Družstevník Valča (IČO:14221519), TJ Tatran Turček (IČO:14221641), MFK 
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Sobrance (IČO:17148821), MŠK Tatran Spišské Vlachy (IČO:35554665), OFK Spartak Brekov 
(IČO:42239044),TJ Dubinné (IČO:37789881), TJ Sokol Močarany (IČO:31948022), Výber VsFZ (IČO:1 
7074029), Jednota Sokol Chocholná-Velčice (IČO:36121991), MFK Topvar Topoľčany (IČO:34006087), MŠK 
Slovan Trenčianske Teplice (IČO:42144680), ŠK Slovan Šimonovany - Partizánske (IČO:36118745) ako členov 
SFZ podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ, 

c. ukladá generálnemu sekretárovi SFZ povinnosť zabezpečiť, aby matrika SFZ pri všetkých hráčoch 
registrovaných za kluby, ktorých členstvo v SFZ zaniklo rozhodnutím Konferencie SFZ dňa 24. februára 2023 
vrátane ich právnych predchodcov (rozhodujúce je rovnaké IČO), v súlade s čl. 38 ods. 5 RaPP SFZ, bodom 2 
ods. 3 prílohy 5 FIFA RSTP a bodom 3 ods. 4 prílohy 4 FIFA RSTP, zapísala Slovenský futbalový zväz ako 
subjekt, ktorý má nárok na solidárny príspevok a výchovné od vykonania zápisu zmeny a aby táto zmena 
bola zapísaná aj do hráčskych pasov bývalých hráčov týchto klubov, ktorí pôsobia alebo budú pôsobiť v 
zahraničí. 

 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 62 
Hlasovalo za: 62 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
12. Schvaľovanie návrhu na vytvorenie obchodnej spoločnosti SFZ Event, s.r.o. so 100% majetkovou účasťou 
SFZ na organizáciu finálového turnaja ME 21 v roku 2025 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Berdisovej. SFZ bolo tento rok úspešne pridelené organizovanie ME U21 a s 
prihliadnutím na ekonomické, finančné a personálne nároky na zabezpečenie a usporiadanie takéto turnaja 
bola riešená oddelene, p. Berdisová predstavila návrh na vytvorenie obchodnej spoločnosti. Táto obchodná 
spoločnosť bude zastrešovať organizáciu podujatia, bude v nej zakomponovaná personálna štruktúra, ktorá 
bude riešiť organizáciu podujatia. Financovanie podujatia bude z viacerých zdrojov. Pôjde o obchodnú 
spoločnosť vytvorenú na jeden účel, s výškou základného imania na úrovni minimálnej výšky základného imania 
požadovaného Obchodným zákonníkom a obchodným menom SFZ Event, s.r.o. 
Pani Berdisová požiadala o schválenie predloženého návrhu. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh na vytvorenie novej obchodnej spoločnosti s obchodným menom SFZ Event, 
s.r.o. s minimálnou výškou povinného základného imania, v ktorej bude SFZ jediným spoločníkom a ktorá bude 
založená na účel zabezpečenia organizácie a usporiadania ME U21 v roku 2025. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 70 
Hlasovalo za: 70 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
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Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
13. Schvaľovanie návrhu na zmenu rozhodnutia o výške členského príspevku a návrhu na spôsob použitia 
vybraného členského príspevku riadnych, pridružených a individuálnych členov SFZ na sezónu 2022/2023 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Berdisovej. Pani Berdisová uviedla, že predložený návrh zmeny vychádza 
z dlhodobej praxe a v nej vznikajúcich problémov v súťažiach futsalu so schválenými pravidlami rozdelenia 
členského futsalovým klubom. 
Predložený návrh mení kritérium troch oficiálnych štartov v zápasoch u futsalových  súťaží nemohla byť splnená 
alebo bola splnená len s náležitou ťažkosťou do konca novembra. V rámci predloženého materiálu je zmena 
troch aktívnych účastí k 31.12. 
Predmetná zmena sa nedotýka výšky ani spôsobu použitia členského príspevku. 
Pani Berdisová požiadala o schválenie predloženého návrhu. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ schvaľuje návrh na zmenu rozhodnutia o výške členského príspevku riadnych, pridružených a 
individuálnych členov SFZ na sezónu 2022/2023 a o spôsobe použitia členského. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 74 
Hlasovalo za: 74 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
14. Voľba predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ  
 
Predsedajúci odovzdal slovo predsedovi Volebnej komisie SFZ, p. Benedikovičovi. Predseda Volebnej komisie 
SFZ oboznámil prítomných delegátov vyhlásením a prípravou doplňujúcich volieb do orgánov SFZ volených na 
dnešnej konferencii SFZ. Volebná komisia SFZ v súlade s čl. 46 ods. 5 stanov SFZ na svojom zasadnutí dňa 
16.01.2023 vyhlásila doplňujúce voľby do funkcií volených dnešnou konferenciou SFZ, a to na funkciu predsedu 
a podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ. Vyhlásenie doplňujúcich volieb Volebnou 
komisiou SFZ bolo zverejnené na webovej stránke SFZ v časti „Úradné správy“, ako i v časti „Voľby 2023. 
Volebná komisia rozhodla, že návrhy kandidátov na volených členov orgánov SFZ s požadovanými prílohami 
podľa čl. 2 Volebného poriadku SFZ bolo možné doručiť na SFZ výlučne elektronickou formou a to: na e-mailovú 
adresu: volby@futbalsfz.sk, s označením predmetu správy „Voľby POLK 2023“. Lehota na predkladanie návrhov 
kandidátov sa skončila 18.02.2022 o 23:59 hod. Volebná komisia na svojom zasadnutí v pondelok 20.02.2023 
prevzala od administratívy SFZ doručené návrhy kandidátov spolu s prílohami, a to návrh kandidáta p. JUDr. 
Timoteja Minaroviča na funkciu predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania a návrh p. Ing. Borisa 
Gogu na funkciu podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania.  
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Volebná komisia SFZ   po preskúmaní ich kompletnosti skonštatovala a prijala uznesenie, že všetci kandidáti 
splnili podmienky kandidatúry a sú zaradení do zoznamu kandidátov schválených Volebnou komisiou SFZ.  
Predseda Volebnej komisie SFZ pred samotnou voľbou predsedu a podpredsedu prvostupňového orgánu 
licenčného konania SFZ oboznámil prítomných so základnými pokynmi týkajúceho sa priamo aktu volieb, a to 
článku 46 ods. 5 Stanov SFZ „Doplňujúce voľby sú voľby do orgánov SFZ volených konferenciou na zostatok 
funkčného obdobia, ak došlo k predčasnému zániku výkonu funkcie člena voleného orgánu SFZ, alebo ak volená 
funkcia SFZ nie je obsadená z iného dôvodu. Doplňujúce voľby podľa článku 42 ods. 3 písm. a) až d) sa uskutočnia 
spravidla v rámci programu najbližšej konferencie.“  
Nakoľko všetci navrhnutí kandidáti splnili podmienky kandidatúry a predseda Volebnej komisie SFZ nebude už 
túto skutočnosť opakovane oznamovať pri každom volenom kandidátovi pred jeho voľbou.  
Predseda Volebnej komisie SFZ tiež uviedol, že podľa článku 6 ods. 4 Volebného poriadku SFZ „Voľby sa 
vykonávajú tajným hlasovaním, ak konferencia nerozhodne inak. Ak počet navrhnutých kandidátov zodpovedá 
počtu miest, ktoré majú byť obsadené, môže konferencia jednoduchou väčšinou delegátov rozhodnúť o 
verejnom hlasovaní. Konferencia môže jednoduchou väčšinou delegátov rozhodnúť o verejnom hlasovaní pri 
voľbe aj v iných prípadoch.“ Predseda Volebnej komisie SFZ oboznámil prítomných so znením článku 43 ods. 1 
Stanov SFZ „konferencia je uznášaniaschopná, ak je prítomná kvalifikovaná väčšina všetkých delegátov s 
právom hlasovať (61).“ a článkom 7 ods. 1 volebného poriadku SFZ „ak je navrhnutý na volenú funkciu len jeden 
kandidát, na jeho zvolenie sa vyžaduje nadpolovičná väčšina hlasov všetkých delegátov (44); inak sa koná ihneď 
druhé kolo voľby, v ktorom postačuje na zvolenie jednoduchá väčšina hlasov prítomných delegátov. Ak podľa 
tohto postupu kandidát nebol zvolený, volebná komisia vyhlási do 48 hodín doplňujúce voľby na neobsadenú 
funkciu a určí termín ich konania.“ 
Predseda Volebnej komisie SFZ poskytol prítomným informácie a pokyny týkajúce sa predmetných 
doplňujúcich volieb. Navrhovaným kandidátom na volené funkcie do orgánov SFZ dal na vedomie, že v súlade 
v čl. 16 ods. 1 Rokovacieho poriadku SFZ má každý kandidát pred samotnou voľbou časový limit 5 minút na 
prednesenie zdôvodnenia svojej kandidatúry vo voľbách. Kandidát, ktorý má záujem vystúpiť sa musí prihlásiť 
o slovo zdvihnutím ruky po ohlásení jeho voľby. 
Pán Benedikovič následne požiadal predsedu Mandátovej komisie SFZ, aby oznámil, ak by sa počas rokovania 
konferencie SFZ a aktu volieb zmenilo kvórum. Pri pochybnostiach o uznášaniaschopnosti požiadal Mandátovú 
komisiu SFZ o opätovné preverenie uznášaniaschopnosti konferencie SFZ, a to vykonaním opakovanej 
prezentácie delegátov. 
Predseda Volebnej komisie SFZ pristúpil k prezentácii delegátov konferencie SFZ a vyzval delegátov, aby sa 
zdvihnutím volebného lístka prezentovali. Hlavný skrutátor skonštatoval, že prítomných je 67 delegátov 
konferencie SFZ. Následne p. Benedikovič skonštatoval, že konferencia SFZ je uznášaniaschopná a pristúpil 
k doplňujúcim voľbám a hlasovaniu o spôsobe voľby členov orgánov SFZ, kde počet navrhovaných kandidátov 
zodpovedá počtu miest, ktoré majú byť obsadené a vyzval prítomných delegátov hlasovať o tom, aby sa 
prípade, kde počet navrhovaných kandidátov zodpovedá počtu miest, ktoré majú byť obsadené, aby voľba bola 
vykonaná verejným hlasovaním.  
 
Pán Benedikovič  vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o spôsobe doplňujúcej voľby členov orgánov SFZ, 
kde počet navrhnutých kandidátov, zodpovedá počtu miest, ktoré majú byť obsadené. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 69 
Hlasovalo za: 69 
Hlasovalo proti: 0 
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Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Predseda Volebnej komisie SFZ oznámil, že delegáti s právom hlasovať rozhodli, že doplňujúca voľba členov do 
orgánov SFZ – predsedu a podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ, kde počet 
navrhnutých kandidátov, zodpovedá počtu miest, ktoré majú byť obsadené sa uskutočnení verejným 
hlasovaním.  
 
Predseda Volebnej komisie SFZ p. Benedikovič vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali za kandidáta na 
predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ. Jediným kandidátom na túto funkciu je p. Timotej 
Minarovič. V zmysle čl. 48 ods. 3 Stanov SFZ kandidáta na predsedu prvostupňového orgánu licenčného 
konania SFZ volia všetci delegáti s právom hlasovať a kandidát bude zvolený, ak vo voľbách získa nadpolovičnú 
väčšinu všetkých delegátov s právom hlasovať, t. j. 44 a viac hlasov. 
 
Predseda Volebnej komisie SFZ vyzval kandidáta na predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania p. 
Timoteja Minaroviča, či chce využiť priestor na zdôvodnenie svojej kandidatúry.   
 
Predseda Volebnej komisie SFZ odovzdal slovo kandidátovi p. Minarovičovi, ktorý sa v krátkom výstupe 
predstavil prítomným. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ volí za predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ p. Timoteja Minaroviča. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 72 
Hlasovalo za: 72 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
Po vykonaní hlasovania o voľbe predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ p. Benedikovič 
konštatoval, že p. Timotej Minarovič získal nadpolovičnú väčšinu hlasov delegátov konferencie SFZ a bol 
zvolený do funkcie predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania. Pán Benedikovič pogratuloval p. 
Minarovičovi k jeho zvoleniu. 
 
15. Voľba podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ 
 
Predseda Volebnej komisie SFZ p. Benedikovič vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali za kandidáta na 
podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ. Jediným kandidátom na túto funkciu je p. Boris 
Goga. V zmysle čl. 48 ods. 3 Stanov SFZ kandidáta na podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania 
SFZ volia všetci delegáti s právom hlasovať a kandidát bude zvolený, ak vo voľbách získa nadpolovičnú väčšinu 
všetkých delegátov s právom hlasovať, t. j. 44 a viac hlasov. 
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Predseda Volebnej komisie SFZ vyzval kandidáta na podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania 
p. Borisa Gogu, či chce využiť priestor na zdôvodnenie svojej kandidatúry.   
 
Predseda Volebnej komisie SFZ odovzdal slovo kandidátovi p. Gogovi, ktorý sa v krátkom výstupe predstavil 
prítomným. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ volí za podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ p. Borisa Gogu. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 73 
Hlasovalo za: 73 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
 
Uvedené uznesenie bolo schválené. 
 
Po vykonaní hlasovania o voľbe podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ p. Benedikovič 
konštatoval, že p. Boris Goga získal nadpolovičnú väčšinu hlasov delegátov konferencie SFZ a bol zvolený do 
funkcie podpredsedu prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ. Pán Benedikovič pogratuloval p. Gogovi 
k jeho zvoleniu. 
 
16. Diskusia 
 
Predsedajúci, otvoril bod programu diskusia. Predsedajúci pozval na prednesenie svojho diskusného príspevku 
p. Ladislava Jurkemika, člena Výkonného výboru SFZ, zástupcu trénerov. 
 
Pán Jurkemik poďakoval za slovo a v rámci svojho diskusného príspevku uviedol „po ročnom zvolení ako 
zástupcu trénerov vo Výkonnom výbore. Keď som dostal dôveru, uvedomil som si, že som vstúpil do funkcie, 
ks ktorou nemám žiadne skúsenosti. Tak som sa vyjadril a bol som za to kritizovaný Úniou futbalových trénerov 
Slovenska (pozn. ÚFTS), predovšetkým jeho samozvaným odborníkom a expertom slovenskej televízie, pánom 
Borbélym. Ten kritizoval aj mojich predchodcov, pána Lešického a pána Radovského. Dal som si na celý rok 
úlohu, čo najviac tam chodiť, aby som zistil čo táto organizácia robí. Bol som tam štyrikrát, piatykrát ma už 
nepozvali preto, že som im štvrtýkrát povedal, že ich stretnutia sú o ničom a sú to prakticky stretnutia na 
obede...Neustále som im hovoril, že musia získať prvoligových a druholigových trénerov, aby táto organizácia 
mala váhu. Túto organizáciu založili v 1993 a boli tam veľké mená, pán Hložek, pán Kačáni, pán Vengloš a ďalší 
veľkí odborníci a zobrali medzi seba aj nás mladých, či už Ján Švehlík, Ondrej Danko, ja som tam bol. Tá 
organizácia mala 500 až 600 členov. Dnes keď som prišiel na prvé sedenie a dali mi papier, kde bolo 263 členov, 
z toho 90 platiacich členov. Organizácia, kde na Slovensku máme 9.000 trénerov, máme 90 platiacich členov. 
A ja som presvedčený o tom, že tento rok je ich menej. A ešte z tých 90 tam je 50 členov nad 70 rokov, ktorí 
nemusia platiť. Je to organizácia,  ktorej prezident zničil meno. Za celý rok nezískali jedného člena, to znamená 
že pod týmto menom do organizácie nezískate nového trénera a keď tam nepôjdu prvoligový a druholigový 
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tréneri, tak tam nepôjdu ani reprezentační tréneri. V tej organizácii sú ľudia, ktorí sa snažia poctivo to robiť, 
ako napríklad funguje tam časopis, ktorý má na starosti pán Singer, funguje tam pán Jambor, ktorý má na 
starosti jubilantov, funguje tam právne oddelenie s pánom Králikom, ktorý pripravuje zmluvy pre amatérskych 
trénerov aby sa mohli brániť proti klubom. Chodia tam zástupcovia bratislavského, západoslovenského, 
stredoslovenského, východoslovenského, ktorý sú na každej konferencií. Žiaľ nechodia tam viceprezidenti. 
Jedenkrát som tam videl viceprezidentov. Túto organizáciu by bolo treba, no zrušiť sa nedá. Prečítal som si ich 
stanovy a tam majú v piatej časti „môžu zaniknúť dobrovoľným odchodom, alebo zrušením alebo zlúčením 
s iným združením“. Navrhujem aby terajší prezident pán Hanák, spolu s viceprezidentami sa vzdali aby sa táto 
trénerská skupina dala k futbalového zväzu. Máme technický úsek, kde máme profesionálnych ľudí, ktorí by 
toto mohli robiť. Ich vystupovania na zahraničných konferenciách, ako napríklad do Dortmundu a Lindabrunnu. 
Ide o krajiny od ktorých by sme sa mali učiť. Potom boli pozvaný do Zahrebu, do krajiny vynikajúceho futbalu. 
Nič som nevidel, že by prišli na východoslovenský, západoslovenský, stredoslovenský alebo bratislavský kraj 
aby urobili z toho výstup. My sa musíme z niečoho učiť. Výstupy z konferencií musíme spracovať a zvolať 
trénerov. Niektoré veci boli zverejnené v časopise, ale to nestačí. My musíme mládežníckych trénerov zavolať 
a povedať im „takto sa tréneruje v Dortmunde, takto sa trénuje v Lindabrunne“.  My ktorí to zakladali, vtedy 
pán Borbély zakladal bordely. V Nových Zámkoch a vtedy nevedel čo je futbal a teraz je veľký odborník. Môj 
názor je taký aby sa technický úsek, ale musí dôjsť k zmene prezidenta. Do tejto organizácie pod týmto názvom 
nedostanete nikoho. Mali možnosť a pán Hanák bombardoval technického riaditeľa Martina Hasprúna, že oni 
chcú na konferencii trénerov vystúpenie. A ja som tam bol, čakal som vystúpenie a pán Hanák neprišiel. Poslal 
Tam niekoho kto sa stará o PR a ukazoval im pozdravy od prezidenta Rakúskeho futbalového zväzu, že nás 
pozdravuje. 
Vy im tam musíte prísť a povedať im máte tu toto a toto...a nie rozprávať, chodiť a kritizovať futbalový zväz. 
Musíme si hovoriť pravdu. Keď chceme dostať ľudí naspäť na štadióny, musíme im hovoriť pravdu. My nie sme 
polici, my nemôžeme klamať.“ 
Pán Jurkemik poďakoval za slovo. 
 
Predsedajúci pozval na prednesenie svojho diskusného príspevku p. Bartolomeja Magyara. 
 
Pán Magyar v rámci svojho diskusného príspevku uviedol: „v mene oslávencov sa chcem poďakovať, že ste na 
nás mysleli a že ste nás ocenili. Vo všeobecnosti si každý myslí, že to čo robíme, čo za to máme. Je to veľký 
omyl. Pretože niekedy to čo robíme nikto nám za to nepoďakuje, pochváli a nie to ešte finančne ohodnotí, ale 
robíme to preto, že máme radi futbal. Futbal je naše všetko a preto sa snažíme v takom veku futbalu pomôcť.“ 
Pán Magyar poďakoval za slovo. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Konferencia SFZ berie na vedomie diskusné príspevky p. Ladislava Jurkemika a p. Bartolomeja Magyara. 
 
Počet prítomných delegátov na hlasovaní: 71 
Hlasovalo za: 71 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo sa hlasovania: 0  
Nehlasovalo: 0 
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Uvedené uznesenie bolo schválené 
 
17. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou 
 
Predsedajúci odovzdal slovo p. Jánovi Džubákovi, predsedovi návrhovej komisie SFZ, ktorý prítomných 
informoval o uzneseniach prijatých konferenciou. (pozn. jednotlivé uznesenia spísané) 
 
Na záver p. prezident SFZ poďakoval delegátom konferencie SFZ za korektný a konštruktívny priebeh riadnej 
konferencie a zaželal im veľa šťastia do nadchádzajúceho obdobia. 
  
V Poprade dňa 24. februára 2023 
 
 
 
 
Peter Palenčik        Richard Havrilla 
Generálny sekretár SFZ                    I. viceprezident SFZ 
 
 
 
 
Dušan Sedlák    Štefan Korman   Peter Penov 
overovateľ zápisnice   overovateľ zápisnice  overovateľ zápisnice 
 
 
Prílohy: 
 
Správa Mandátovej komisie SFZ 
Prezenčná listina delegátov konferencie SFZ 
Uznesenia prijaté Konferenciou SFZ dňa 24. februára 2023 v Poprade 








































